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唐獎漢學獎提名表

Nomination for the Award of the 2024 Tang Prize in Sinology

	請以中文或英文填寫下表，並在二〇二三年九月三十日前（以〔航空〕掛號郵戳或快遞寄件日為憑）將紙本提名表寄至：臺灣臺北市104498八德路二段308號2樓　唐獎漢學獎評選委員會。除了簽名處，所有欄位請正楷填寫或打字。如需本表電子檔案，請由https://nominate.tang-prize.org/sinology下載。請注意：唐獎漢學獎評選委員會不接受電子郵件提名。資料不齊全之提名案，一律不受理。
Nominations must be complete and made either in Chinese or English and submitted by September 30, 2023 to be considered. You may complete this form by hand or by typing. An electronic version is available for download at https://nominate.tang-prize.org/sinology. However, please note that email nominations will not be accepted. Hard copy submissions should be sent via registered (air)mail or courier service to the following address: The Tang Prize Selection Committee for Sinology, 308 Bade Road, Section 2, 2nd Floor, Taipei 104498, Taiwan.


被提名人Candidate

	姓名： 
Name: 

	單位及職銜： 
Title and institute: 

	電子郵件地址及電話： 
Email address and phone #: 

	通訊地址： 
Mailing address: 

	領域及次領域： 
Field(s) and subfield(s): 


提名人Nominator

	姓名： 
Name: 

	單位及職銜： 
Title and institute: 

	電子郵件地址及電話： 
Email address and phone #: 

	通訊地址： 
Mailing address: 

	簽字Signature:                                      填寫日期Date: 



	被提名人主要著作（十個文本以內）　Key publications (up to 10)

請列舉被提名人之主要著作至多十本。

Please list up to 10 of the candidate’s most representative publications.

	


	被提名人學術貢獻概述　Proposed citation

若以中文填寫，請於150字內簡述被提名人在漢學領域之主要貢獻，詳細內容請於下方「成就綜述」中陳述。

If completing the form in English, please propose a short citation of no more than 100 words highlighting the candidate’s main contribution to the field of Sinology. Details can be included in the following description of contributions section.

	


被提名人成就綜述　Description of contributions

篇幅以兩頁為原則。請簡述被提名人之學經歷，並詳述提名理由，包含以下兩點：

1、 被提名人之學術貢獻（可舉一至二本被提名人代表著作為例）；
2、 被提名人對漢學領域之影響力。
Please include an overview of the candidate’s academic career and detail reasons why your candidate should be awarded the Tang Prize in Sinology. In your description, please address the following:

1. Describe the candidate’s key academic contributions. You may consider discussing one or two of the candidate’s most representative publications. 

2. Describe the candidate’s impact and contribution to Sinology. 
Feel free to include any information of significance in the space provided, using a minimum of two pages as a guideline. (Should more space be required, please append additional pages.)
	


	綜述表（續）　Description of contributions (continued)
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